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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson (via Zoom)
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Marcus Möller
Sångförman Carin Lundqvist (till §4)
Sångförman Nicklas Brodin (till §4)

Sökande valberedningen Lowe Fareld Krågen (under §5 över telefon)

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare Felix ”Putt” Uddén väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Carin Lundqvist och Nicklas Brodin adjungeras in med närvaro- och yttrande-
rätt.

§4 Sångböcker Sångförmänen undrar vad som gäller angående sångböckerna. Erik säger att
han tror det finns kvar böcker från tidigare år. Örnen påpekar att det finns
ganska många kvar och de är märkta 2021. Vi kan använda dem och säga det
är 2021:s utgåva. Sångbokskulturen är inte särskilt stor och Örnen är osäker
på vad man vill göra. Carin vill värna som sångböcker som sångförman, men
säger att sånghäften har ersatt dem till stor del. Nicklas håller på att göra en
hemsida och app med sångboken. Carin tycker vi ska dela ut böckerna i år,
men är osäker på vad som händer nästa år. Hon tycker eventuellt att det inte
värt att göra nya men vi skulle kunna ändra så att bara böcker används. Putt
tycker det är jobbigt att ha både böcker och häften. Carin tycker det är bra att
ha sångbok som möjlighet då det finns ett större utbud av sånger som skulle
glömas bort utan sångboken.
Erik undrar om man kan göra som i psalmböcker och bara lista på siffror. Carin
är osäker på om det har någon fördel. Felix undrar vad F6 tycker om att bara
skriva nummer. Sanna har inget problem med idén i sig men tror det kan vara
problem att folk glömmer att ta med sångböcker då de inte skulle kunna delta
i så fall. Carin invänder att den nya appen skulle vara ett alternativ men då
finns det ändå ingen bra anledning att beställa fler fysiska böcker.
Carin påpekar att det är onödigt att inte dela ut böcker om dem redan finns,
vilket mötet håller med om och bestämer sig för att dela ut böckerna och att
ta diskussionen om vad som ska göras nästa år då.
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§5 Fyllnadsval till
valberedningen

Lowe Fareld Krågen adjungeras in med närvaro- samt yttranderätt. Han är
med via telefon och söker valberedningen.
Lowe heter Lowe och är 22 år gammal. Han skall börja TM4. Han funderade
på att söka under sektionsmötet, men söker först nu för att han ville kolla om
han hade tid för arbetet och vilken grupp det blev. Putt undrar om han har
körkort. Det har han.
Lowe blir bortkopplad och persondiskussion sker.
Beslut: Att fyllnadsvälja Lowe till ledamot i valberedningen.

§6 Porslin på sektionen Mikael berättar att innan sommaren så ville F-spexet ha 18000 kr för deras
porslin samt bli garanterade att få porslinet om de bokar det 3 månader i
förtid. Förra styret och F6 tyckte att rätten att boka det var rimligt när det
föreslogs men inte priset. Priset som satts beräknades genom att ta nuvarande
inköpspris för liknande porslin minus 25%. Styret och F6 ansåg att slitage
tillsammans med inflation och att vi tar ansvar för det gör priset orimligt.
Gabriel tycker det är oklart hur mycket pengar vi kan ge dem och frågar om
vi inte kan fortsätta som nu? Mikael säger att det inte funkar bra nu och att
nuläget inte är hållbart. För närvarande tar folk porslin utan att boka vilket
F-spexet tycker är ok för närvarande, men man måste kunna boka det till
mottagningen. Vi vill inte heller ha två porslinsuppsättningar som inte går att
hålla isär.
Sanna frågar om vi kan ha ett hyrsystem som vi har med väremeskåpen och
bilen. Mikael säger att det går men om vi skall hyra ut F-spexets porslin så
måste vi köpa det först.
Felix undrar om det är tanken att det skall kosta att hyra det? Mikael anser
inte att det skall kosta för kommittéer eller medlemmar men det skall kosta för
andra.
Sanna frågar hur kostnader för skador skall hanteras? Mikael anser inte att
man skall behöva betala för normalt slitage, men för större skador.
Gabriel frågar om vi kan få hyra ut porslinet utan att köpa det? Mikael be-
rättar att F-spexet först sa ja till ett förslag där sektionen skulle få ansvar för
uthyrning av porslinet utan att sektionen skulle köpa det, men sedan ändrade
sig.
Sanna vill veta hur stor del som är F-spexets och hur stor del som är F6:s.
Mikael berättar att det varierar mycket mellan delarna, fspexet har till exempel
alla bestick, men sektionen har alla tallrikar.
Mikael frågar styret hur mycket vi skall ge för porslinet. Gabriel och Felix
tycker att de ber om för mycket nu. Beatriz som tidigare har suttit i F-spexet
säger hon skulle kunna prata med dem och försöka få ned priset.
Mikael berättar att F-spexets oro är att de kommer bli utan porslin på före-
ställningar vilket han inte anser är ett problem då de planerar långt i förtid,
men de vill vara helt säkra på att få det vilket är rimligt. Mikael yrkar på att
vi bestämmer en summa som vi erbjuder. Erik kan också tänka sig att de har
förtur. Gabriel anser att de borde få förtur vid tidig bokning men att vi skall
betala lite eller inget.
Gabriel undrar hur gammalt porslinet är. Mikael säger att ingen vet hur gam-
malt det är, inklusive F-spexet. Mötet finner det svårt att komma överens om
en siffra.
Felix frågar vart vi har tänkt att förvara porslinet. Mikael säger att han har
tänkt att det skall förvaras rakt till vänster i buren i nya hyllor för att F-spexet
inte vill förvara det om det inte är deras. Felix tycker att de redan har väldigt
mycket plats och att det känns orimligt att dem får mer. Mötet håller med.
Mikael säger att det kan gå att förvara på sektionens del av buren med nya
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hyllor och mer effektiv förvaring. Felix är tveksam om det går. Mikael tror att
de kanske kan tänka sig att förvara lite.
Hugo frågar hur mycket pengar vi ger F-spexet per år? Gabriel och Beatriz
säger att vi inte ger dem något.
Örnen anser att 18000 är helt orimligt då det borde sjunka i pris med 25% så
fort det köpts in. Mötet frågar om det finns utrymme i budget för något så
stort? Gabriel är tveksam då vi precis köpt en kamera.
Putt säger att det är skitdyrt att hyra så vi kan spara mycket på att köpa det.
Mikael berättar att det kostade 6 till 8 tusen att hyra porslin till avtackningen
2020. Mikael anser att det vi verkligen vill komma ifrån är att det är två
separata delar.
Örnen undrar om vi borde ha en hyrkostnad för sektionsmedlemmar så att
köpet kan betala för sig själv. Mikael tycker det är onödigt då det bara resul-
terar i att vi flyttar pengar mellan olika föreningar. Hugo tycker att vi borde
komma med ett förslag där vi inte betalar alls. Mikael påpekar att de sa nej
när vi erbjöd företräde till porslinet, att vi förvarar det så att de får mer plats
i buren och att de inte skulle behöva hantera bokningar längre och de sa nej
ändå. Jonas frågar hur mycket porslin det är frågan om. Mikael svarar att det
är ungefär 200 uppsättningar av bestik, djupa tallrikar, koppar, glas och lite
annat. Jonas kollar snabbt på IKEA och bedömmer att det går att köpa in
liknande nytt för 18000 kr och undrar hur de fick summan. Mikael tror att de
har tagit något likvärdigt och inte exakt det som köptes in då inte allt de har
finns längre och att de inte köpte det billigaste.
Erik frågar om de har motiverat var pengarna ska gå till. Beatriz svarar att
pandemin var en katastrof för spexets budget. De hade inga inkomster från
föreställningar men fortfarande utgifter.
Örnen föreslår att vi ska ta absolut max 5000 kr. Lucas tycker det är orimligt
om de vill att vi tar bort det från deras del i buren. Örnen säger att 5000 bara
kan vara okej men det blir kvar. Erik undrar om de behöver mer utrymme.
Mikael har frågat men har hört lite olika från de 2 personerna han har pratat
om. Felix tycker att de har sjukt mycket utrymme redan och vill inte ge dem
mer. Gabriel anser att de tar väldigt mycket och ger väldigt lite för det i den
här frågan. Erik tycker att det är svårt att motivera att de ska få mer plats
om de inte vill ha det. Sanna undrar vad statusen är på de andra burarna i
skyddsrummet? Örnen säger att det varit lite prat om det förra året men inget
riktigt hände. Han tror att det är tekniskt service som har dem. Beatriz tror
att i alla fall en liten del av dem tillhör Fysikleksakerutställningen. Putt säger
att det inte står något om buren i hans överlämning, men att den nuvarande
buren kommer från en gammal överenskommelse med spexet. Mötet anser att
vi borde kolla med de som har de andra burarna.
Örnen undrar om vi har ett konkret förslag att ge spexet? Mikael max 5000 och
att vi förvarar delar av det plus garanti att det får det om det är bokat 3 måna-
der innan. Det är inte på ett bra ställe nu och saker kommer gå sönder om det
inte löser sig. Felix tycker att sektionen inte borde ge upp plats i skyddsrum-
met. Sanna säger att ett bra förvaringssystem förmodligen kan ge mer plats
till både Spexet och sektionen. Mikael tror att sektionens plats förmodligen
kommer att minska om vi tar över porslinet även med bättre förvaring.
Erik föreslår att vi ska gå vidare till nästa punkt då vi inte kommer framåt
längre. Mikael ska på mötet med F-spexet och bjuder in övriga styret att
komma om de vill.

§7 Skyddsrummet Skyddsrummet är väldigt fullt och saker förvaras så att de riskerar att gå
sönder.
Lucas berättar att DP skall rensa skyddsrummet men hinner inte innan mot-
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tagningen. Ett riktig städ kanske sker under LP2.
Erik säger att buren verkligen borde bli mer ordnad. Putt förklarar att de hade
tänkt göra ett stort städ efter mottagningen förra året men att det inte blev
av.
Frågan om vem som ansvarar för buren kommer upp. Örnen berättar att det
är kommittéerna med styret som ansvarar för att hålla ordning i buren.
Lucas berättar att Focus öppnar den tionde augusti, mycket av det som är där
inne kommer att hamna på Focus då. Mikael yrkar på att ha en städdag innan
saker går sönder. Örnen ber att NollK blir undantagna i så fall då de inte har
tid. Erik frågar om det finns någon uppskattning på tidsåtgången för att göra
i ordning buren. Det uppskattas av mötet (framförallt Mikael och Putt) till
en halv dag för ett antal (~5+) personer. Båda Felixarna tycker att vi skall
lägga mer tid på städet för att få det gjort ordentligt. Örnen yrkar även på ett
ministäd nu så att inget går sönder. Jonas Bohlin anser att inte göra någonting
inte är något rimligt alternativ då det kommer bli avsevärt värre om vi inte tar
hand om det nu. Sanna säger att Tess och Elias från F6 kan inventera innan det
städas. Gabriel tillägger att man kan slänga stora delar av innehållet. Mikael
erbjuder sig att lägga mycket tid någon dag efter att de har fixat ut saker till
Focus. Putt påpekar att det är viktigt att ha en fri gång. Hugo föreslår att vi
går dit efter mötet och kollar på hur det ser ut och vad som behöver göras.
Örnen tror inte det kommer ge något då det är för kaos med Focus grejer. Erik
säger att kommittéer får fixa så att det är brukbart före mottagningen.

§8 Hylla till
kassörsrummet

Felix säger att hyllan i kassörsrummet är helt kollapsad och vi måste fixa den.
Sanna frågar om en vanlig IKEA hylla funkar. Mikael säger att det kan köpas
en med de som ska köpas till skyddsrummet.

§9 Riskbedömning/
Smittspridning

Vi har fått ett mail från kåren om riskbedömningar. Felix kommer prata med
F6 och DP om hur de tänker göra. Felixarna har ansvar under mottagningen.
Hugo tycker att vi borde ha ett smittspårningsformulär under mottagningen
och handsprit för alla arr och mötet håller med.

§10 Kommittérum under
mottagningen

Örnen berättar att NollK inte vill ha nollan på rummen förutom efter rocken
under mottagningen. Detta för att de bland annat inte vill att Nollan försöker
lära känna kommittépersoner istället för varandra.
Lucas säger att många som var på rummen förra året tyckte det var väldigt
kul och att det är en stor del av kulturen på Chalmers. Han tyckte även att
folk verkade bli väl omhändertagna på rummen.
Gabriel frågar varför endast rocken är undantaget. Örnen svarar att det finns en
väldefinierad grupp alla kan söka till där som inte finns i andra sammanhang.
Gabriel menar att folk söker sig till grupper som är i rummen ändå. Mikael
tycker att om Rocken skall vara undantagen så borde alla MK-tävlingar vara
det. I det fallet så tycker Örnen att vi inte har några undantag. Det har tidigare
varit tidsbegräsning på när rummen var öppna och att det var öppet endast
ett fåtal gånger. Lucas erbjuder sig se till att rummen stänger i tid. Mötet går
till beslut i frågan.
Beslut: Att inga nollan skall vistas på rummen under mottagningen.
Brott mot beslutet kommer att hanteras som en incident enligt sektionens
policyer.

§11 Personuppgifter Studenters personliga uppgifter och mailaddresser har ett flertal gånger spri-
dits till företag. Detta har skett efter att företag begärde ut klasslistor från
högskolan enligt offentlighetsprincipen som inkluderar mailen man har angett
i Ladok.
Hugo har kontaktat systemstöd, även kallade Ladok-administrationen om det-
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ta och de bekräftade att de ibland lämnar ut studenters personuppgifter, men
endast efter att de har gjort vad de kan för att inte behöva göra det. Även
annan personal på högskolan som PA och examinatorer kan lämna ut uppgif-
terna och de vet eventuellt inte hur de kan undvika att lämna ut information.
Man behöver nämligen inte lämna ut personuppgifter om det kan antas att
den man lämnar ut dem till inte kommer följa dataskyddsförordningen vilket
inte företagen gör. De har nämligen inte en laglig grund för hanterandet av
uppgifterna. Företagen bryter även mot marknadsföringslagen då man måste
ha en kundrelation till mottagaren eller mottagarens samtycke för att få skicka
marknadsföring via mail.
Efter all denna sammanfattning kommer Hugo med förslaget att han och fram-
tida informationsansvariga ska kontakta företag som har fått ut studenters
personuppgifter på olagligt sätt och be dem att radera alla personuppgifter-
na de har och att aldrig göra det igen, samt hänvisa till FARM. Han vill även
nämna till PA att de kan hänvisa förfrågningar om sån här data till systemstöd
som vet hur man hanterar dem.
Mötet tycker det är en rimlig plan.

§12 Övriga frågor

§12.1 Focusköks schema Sanna vill gärna ha ett schema för användning av Focusköket under mottag-
ningen. Örnen vill även ha det för bilen och har tagit upp det med Lucas.

§12.2 Ftek-bilder Alla bör uppdatera sina bilder på Ftek.

§13 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 18:27!

Erik Broback
Ordförande

Hugo Spencer
Sekreterare

Felix ”Putt” Uddén
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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